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 Společenská kronika  
  

       JUBILANTI 
 

 

DUBEN 
 

 

KVĚTEN 
 

paní Paldrmanová Alena 
 

70 let 
 

paní Kejaková Marta 
 

85 let 
 

paní Hartanová Jitka 
 

50 let 
 

pan Bobela Jiří 
 

65 let 

   

pan Keller Lubomír 
 

65 let 

   

paní Krumlová Jana 
 

55 let 

    

 
 

ČERVEN 
 

 

ČERVENEC 
 

paní Slowiková Růžena 
 

75 let 
 

paní Zvánovcová Jiřina 
 

85 let 
 

paní Gasnárková Jiřina 
 

75 let 
 

paní Pekařová Anna 
 

75 let 
 

paní Kamišová Jarmila 
 

70 let 
 

paní Havlíčková Dagmar 
 

65 let 
 

pan Valenta Pavel 
 

50 let 
  

 

pan Konrád Ladislav, ml. 
 

50 let 
  

 

pan Frollo Miroslav 
 

50 let 
  

 

 

 

NOVĚ NAROZENÍ 
 

 

 
 

ZESNULÍ 
 

 ŘÍJEN LISTOPAD PROSINEC 
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Rak Zdeněk Živná Helena 
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3.  

 Úvod  
 

 Novoroční přání  
 

 

            Do rukou se vám dostává první letošní vydání Droužkovického obecního zpravodaje (č. 1/2019), 
které vyšlo již v předepsaném termínu, za což jsme velmi rádi. Dva roky byl náš tištěný obecní 
informátor ve skluzu a nyní konečně můžeme říct, že zprávy od nás a z naší vesničky budou opět 
aktuální, čerstvé a včasné. Alespoň v to doufáme! Náš zpravodaj zahajuje letos již neskutečný 
jednadvacátý ročník.  
 

 Pavouk čas dopletl poslední vlákna roku 2018 a začíná nám plynout rok nový. Poslední dny měly 
být časem odpočinkovým, pohodovým a svátečním. Pro nás byly ale hektické a naplněné pracovními 
povinnostmi. Samozřejmě se na tom podepsaly změny po říjnových volbách, kdy došlo po dvaceti osmi 
letech ke změně ve vedení obce na postu starosty. Jak dopadly volby do územních samosprávných 
celků, se dozvíte z následujících článků. Pro nás to byla spousta administrativních změn, nové 
zastupitelstvo naskočilo do rozjetého vlaku a nebyl čas někde zastavit a odpočívat. O to hůř, že konec 
starého roku a začátek nového je ještě víc pracovně náročnější než jeho zbytek. Také bylo potřeba 
dokončit většinu rozdělaných projektů a připravit se na nové. V nadcházejícím roce se také chystají 
některé nepopulární změny, ale bohužel jsou nutné. I když to bude těžké, tak doufáme, že naši občané 
to pochopí. Pro nás to bude znamenat další nárůst administrativní práce a podle všech náznaků se 
stane obec v letošním roce plátcem DPH, čímž se nám zkomplikuje i samotné účetnictví.  
 

   Na druhé straně chceme obohatit náš kulturní život, zlepšit využití volného času a podpořit 
sportovní aktivitu našich občanů. Chceme naše obyvatele více zapojit do společenského dění a jejich 
aktivitu náležitě „ocenit“. Aby byly naše akce především pro Vás, místní, a aby byla účast přespolních 
návštěvníků spíše bonusová nikoliv většinová.  
 

Ještě před vydáním tohoto čísla zpravodaje se nám podařilo sestavit Kulturní kalendář na 
letošní rok. To ale neznamená, že je vše uzavřené. V průběhu roku budeme rádi přijímat nové podněty, 
připomínky i samotné zapojení se do organizování dalších projektů. Vedle tradičních akcí bychom chtěli 
rozjet nové nápady a naopak vrátit zpět dříve tak oblíbené, avšak pro nedostatek pomocníků bohužel 
zrušené počiny. Také bychom chtěli, aby se do kulturního, společenského a sportovního dění v naší 
obci zapojili sami občané, jejichž projekty bychom rádi i finančně podpořili. Chystáme se díky využití 
dotačních titulů rozšířit volnočasové vyžití naší mládeže. Hřiště pro menší děti už máme bohatě 
vybavené, teď se chceme zaměřit na náctileté. Za budovou bývalé školy, v takzvané školní zahradě 
(části) bychom rádi vybudovali workoutové hřiště, které spojíme v jedno se současným dětským. 
Samozřejmě to záleží na tom, zda získáme požadované finanční prostředky.  

 

To jsou však plány na letošní rok. Ale první číslo zpravodaje vždy shrnuje události předchozího 
čtvrtletí. V tomto případě října, listopadu a prosince uplynulého roku. Takže se pojďte seznámit s tím, 
co se u nás za tento čas událo.  

 

Ještě než se ale pustíte do dalšího čtení, přijměte od nás přání do nového roku. Na jeho 
samotném počátku bychom vám rádi popřáli za celé zastupitelstvo a zaměstnance obce všechno 
nejlepší, hodně osobních i pracovních úspěchů, spoustu vitality a pozitivní energie, spokojenosti, štěstí 
a především hodně zdraví.  

- vň  

 

 

 

  Novoroční statistika 
 

 

            Jak už jsme napsali, toto vydání zpravodaje shrnuje sice události předchozího čtvrtletí, ale 
vždycky bývalo zvykem zmínit se v něm také o novoroční statistice. Tedy kolik nás vlastně k prvnímu 
lednu v naší vesničce bylo. Jestli jsme se rozrostli či nikoliv.  
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Tak vězte, že na Nový rok nás bylo celkem 807 obyvatel. Z tohoto celko- 
  vého počtu je 419 žen a 388 mužů. Průměrný věk nyní činí  39,92 let.  

Věkové složení:  

 

V roce 2018 se narodilo sedm nových občánků. Zatímco v předchozích letech se rodilo více 
holčiček než kluků, nyní se karta obrátila. Konečně nám vzrostl počet chlapců! A tak za několik roků 
nebude v naší místní mateřince doslova jen „babinec“. Klučičích miminek se narodilo pět, zatímco 
holčičích pouze dvě. Na druhé straně nás opustilo osm občanů (čtyři muži a čtyři ženy).  

Velké změny jsme zaznamenali i v migraci našich obyvatel. Zatímco k nám se přistěhovalo 34 
nových občanů,  na druhé straně se jich odhlásilo 28.  

- vň  
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  Volby do zastupitelstva obce na volební období 2018 – 2022  
 

 

          Čtyři roky doslova utekly jako voda. Čas se nachýlil a byly před námi další komunální volby, 
v pořadí již osmé svobodné od roku 1990. Ve dnech 5. až 6. října jsme volili opět nové složení 
zastupitelstva obce na volební období 2018 až 2022 a to celkem sedm členů.  Tentokrát v naší obci 
kandidovala tři sdružení nezávislých kandidátů, žádná politická strana. Což, jak se ukázalo později, 
hodně zamíchalo složením nového zastupitelstva. Stalo se tak především díky nově vzniklému 
seskupení s názvem NEZVÁVISLÉ ŽENY. Možná i právě proto přišlo k volební urně vhodit svůj hlas téměř 
64,5 procent potencionálních voličů. Což bylo více jak v roce 2014 téměř o sedm procent, ale méně než 
v letech 2006 a 2010. Vypadá to ale, že zájem veřejnosti o komunální politiku se opět zvyšuje.  
 

 Do výpisu ze stálého seznamu voličů bylo tentokrát zapsáno celkem 656 obyvatel naší obce. 
Voleb se jich zúčastnilo 423. Počet odevzdaných obálek i platných hlasů byl pak stejný. Lidé si sice volili 
své zástupce, tím že jim dávali preferenční hlasy (tzv. panašováním), to však nemusí jednotlivým 
kandidátům pomoci. Hlasy voličů v komunálních volbách se totiž přepočítávají natolik složitě, že 
křížkováním svých oblíbenců, můžete spíše oslabit jejich strany! Hlasy se dávají především straně, 
nikoliv kandidátovi. Tento počet hlasů se vypočítává součtem hlasů pro všechny jednotlivé kandidáty 
dané volební strany. 
 

  Je totiž velmi důležité, aby strana (v obcích, kde je více kandidátních listin) dosáhla alespoň 5 
procent ze všech hlasů. Všechny strany, které toho dosáhly, se dostanou do zastupitelstva. Dále se 
zjišťuje, kolik mandátů která strana v zastupitelstvu obsadí. Tento přepočet provádí Český statistický 
úřad podle tzv. d´Hondtova pravidla v rámci poměrného volebního systému. Teprve v dalším kroku se 
pak rozhoduje o tom, kdo mandáty za jednotlivé úspěšné strany obsadí. Kandidáti se ovšem neseřazují 
podle toho, kdo získal kolik hlasů (křížků) ve volbách. Je zde dodržováno pořadí kandidátů tak, jak byli 
uvedeni na kandidátní listině. Pouze někdy se může stát, že daný kandidát získá o deset procent víc 
hlasů, než je průměr jeho strany, a tím se posune na vyšší místo, než na jakém kandidoval. Při našich 
volbách se tak stalo právě v „ženské“ koalici.  
 Místa v novém zastupitelstvu nakonec získala všechna tři sdružení. Volební strana č. 1 – 
DROUŽKOVICE PROSPERUJÍCÍ získala tři mandáty (z možných 2.961 hlasů jich získala 1.226), volební 
strana č. 2 – NEZÁVISLÉ ŽENY – získala dva mandáty (z možných 2.961 hlasů  jich získala  646)  a strana  

- vň 
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č. 3. - D.N.O.  Droužkovičtí nenapravitelní optimisté také dva mandáty (z možných 2.961 hlasů jich 
získala 908). Členové zastupitelstva se tak stali: Jiří Dolejška, Stanislava Kramlová, Bc. Pavla Kudláčková, 
Ing. Zdeněk Národa, Luděk Nesládek, Jan Okénka a Milan Živný. Dvě ženy do zastupitelstva byly 
naposledy zvoleny v roce 1994, takže před dlouhými dvaceti čtyřmi lety.                                                 – vň 
 

 

 

 

  Volby do jedné třetiny Senátu 
 

 

            Současně s volbami do zastupitelstva obce se uskutečnily navíc volby do jedné třetiny Senátu 
Parlamentu ČR. V pátek 5. a v sobotu 6. října 2018 se uskutečnilo jejich první kolo, díky čemuž se 
vyšplhala volební účast na 52,9 %. Z celkového počtu 656 občanů zapsaných do výpisu ze stálého 
seznamu voličů a jeho dodatku jich vhodilo svůj hlas do urny 347, avšak 340 jich bylo pouze platných. 
V naší obci první tři příčky obsadili tito kandidáti: Martina Chodacká, MUDr. (86 hlasů), Roman Brand, 
Ing. MBA (78 hlasů) a Přemysl Rabas, MVDr. (75 hlasů).  
 

 Druhé kolo, které se uskutečnilo za týden v pátek 12. a sobotu 13. října 2018, už mělo opravdu 
mizivou účast. Do volební místnosti v zasedací místnosti Obecního úřadu v Droužkovicích přišlo pouze 
14,9 % voličů. Ze dvou postupujících kandidátů do Senátu Parlamentu ČR Martiny Chodacké, MUDr. 
(ANO) a Přemysla Rabase, MVDr. (SEN 21) se vítězem u nás jednoznačně v poměru hlasů 33 : 65 stal 
druhý jmenovaný.                                                                                                                                                                                                                         – vň 
 

 

 

 

  Ustavující zasedání 
 

 

            Jména všech nových zastupitelů byla sice už známa, přibližně čtrnáct dní však bylo třeba 
posečkat, zda nebudou proti volbám v naší obci vzneseny námitky, konkrétně do 25. října do 16:00 
hodin. Ty byly přijímány u Krajského soudu v Ústí nad Labem. Do této doby však nikdo nevyjádřil 
pochybnosti k regulérnosti voleb v Droužkovicích, a tak bylo možné svolat ustavující zasedání 
zastupitelstva obce. Do tohoto okamžiku mohly spolu jednotlivé koalice jednat a také tak činily. Mohly 
si ujasňovat a sjednocovat svoje názory na komunální politiku nebo jednat o postu budoucího starosty 
či místostarosty. Žádné sdružení totiž nezískalo nadpoloviční počet hlasů.  
 

 Ustanovující zasedání se uskutečnilo ve středu 31. října 2018. Po povinném složení slibu a 
odsouhlasení programu jednání se přistoupilo na tu nejdůležitější věc, a to volbu nového starosty na 
funkční období 2018 – 2022. Navrženi byli dva kandidáti: pan Milan Živný, který byl ve funkci starosty 
obce dlouhých dvacet osm let a Ing. Zdeněk Národa. Výsledek hlasování skončil poměrem hlasů 3 : 4. 
Novým starostou obce se tak stal Ing. Zdeněk Národa, lídr strany D.N.O. – Droužkovičtí nenapravitelní 
optimisté. Dále se volil post místostarosty. Na tuto funkci byli navrženi: Bc. Pavla Kudláčková a pan 
Luděk Nesládek. První zmiňovaná zvítězila ve volbě poměrem hlasů 4 : 3. Stala se tak první ženou ve 
funkci místostarosty obce v novodobých dějinách obce. Navíc v den jejího zvolení jí nebylo ještě třicet 
let. Poté došlo na volbu předsedů finančního a kontrolního výboru.  

– vň 
 

 

 

  První a druhé zasedání ZO v uplynulém čtvrtletí 2018 
 

 

            Poslední čtvrtletí roku se ke svému konci řítilo doslova mílovými kroky. Nebyl čas se příliš roz-
koukávat, povinnosti  volaly a na seznamování se se členstvím v zastupitelstvu nebo  ve svých funkcích 
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nebylo moc času. Někteří noví členové se zúčastnili ještě školení, aby se seznámili se svými 
pravomocemi v souladu se zákonem o obcích č. 128/2000 Sb. a už bylo potřeba svolat první veřejné 
zasedání ZO.  
 

To se uskutečnilo v pondělí 12. listopadu 2018. Předcházelo mu složení mandátu bývalého 
starosty pana Milana Živného k 1. listopadu 2018, coby člena nového zastupitelstva. Na jeho místo 
nastoupil náhradník z koalice pan Marian Ješko, který musel po zahájení zasedání složit veřejný slib. 
Jeho mandát vznikl již dne 2. listopadu 2018. Dále se již pokračovalo tradiční podobou veřejného 
zasedání.  

Na programu bylo 4. rozpočtové opatření roku 2018, dále pak volba členů finančního a 
kontrolního výboru. Také bylo potřeba schválit novou Směrnici k provádění inventarizace majetku a 
závazků, včetně potřebného Plánu inventur na rok 2018. Dalším bodem programu byl dodatek č. 1 o 
veřejných službách v přepravě cestujících na území Obec Droužkovice a o kompenzaci za tyto služby, 
podle níž v letošním roce ušetříme na autobusové dopravě oproti roku 2018 částku ve výši 36.270,-- 
Kč. Růst cen se tak prozatím zastavil. Za všechny spoje linky č. 308 městské hromadné dopravy tak letos 
zaplatíme částku 1.258.750,-- Kč.  

 

Kvůli dotaci na kompostéry bylo potřeba schválit smlouvu uzavřenou mezi Dobrovolným 
svazkem obcí (dále jen DSO) Chomutovsko jako nositelem projektu a obcí Droužkovice, obcí Černovice, 
Statutárním městem Chomutov a Městem Jirkov jako účastníky, jejíž předmětem je zavázání se 
realizovat projekt „Chomutovsko – kompostéry pro občany – 2“. Předpokládaný podíl obce na 
financování projektu: Kompostéry: 54 ks, celkové náklady, vč. DPH 189.486,-- Kč z toho je 15% podíl 
obce (28.423,-- Kč) a 85% podíl dotace (161.063,-- Kč). 

 

K této části programu se vázal i jeho další bod, a to návrh Smlouvy o výpůjčce a následném 
darování. Jejím předmětem je skutečnost, že obec Droužkovice jako disponent 54 ks kompostérů o 
objemu 1050 litrů bezúplatně přenechá a následně daruje uvedené neužitečné věci. Doba výpůjčky 
bude na dobu určitou, a to do 31. 12. 2024. (Abychom informovali občany, kteří měli ještě zájem o 
získání kompostérů. Původně jsme mysleli, že bychom jich objednali rovných šedesát kusů, aby bylo 
možné uspokojit i ty, kteří s rozhodnutím váhali, anebo se k nim z nějakého neznámého důvodu 
nedostaly námi předávané informace. Bohužel v žádosti o dotaci musel být uveden konkrétní zájemce, 
parcelní číslo, na kterém bude kompostér uložen a počet členů v domácnosti. Takže bohužel žádné navíc 
nemáme k dispozici.) 

 

 Dále byl na předposledním veřejném zasedání zastupitelstva obce předložen vedení obce ke 
schválení Dodatek č. 11 ke Smlouvě č. 544 na zajištění svozu a odstraňování komunálního odpadu. 
Cena za nádoby (popelnice) tak vzroste u občanů z 1.239,-- Kč na 1.334,-- Kč a u osob oprávněných k 
podnikání z 1.304,-- Kč na 1.404,-- Kč. To se však dotkne jen těch osob, které mají s obcí uzavřenou 
smlouvu na svoz komunálního odpadu. Roční poplatek na osobu či objekt za odpad vybíraný podle 
obecně závazné vyhlášky č. 1/2017 zůstává na částce 500,-- Kč za rok.  
 

 Další částí programu jednání byly záležitosti týkající se majetku obce. Zde se zastupitelstvo obce 
seznámilo zaprvé s náklady na poslední akci z plánu práce uplynulého roku a tou byla výměna schodů 
u historické věže a zadruhé s potřebou pořídit digestoře na odvětrání keramické dílny, která je součástí 
volnočasového centra v čp. 23. Jejich namontování bude spojeno s dodáním nové keramické pece.  
 

            Devátý bod programu s názvem Organizační a různé řešil povětšinou administrativní věci 
spojené s výměnou členů zastupitelstva nebo funkce na postu starosty. Dále pak stížnosti a žádosti 
občanů. Jeho důležitou součástí byla také výpověď nájemní smlouvy na prostor v budově čp. 186 v obci  
Droužkovice,  využívaných  k provozu restaurace.  Datum ukončení ke dni 31. 12. 2018. Z tohoto důvo- 

  du  bylo   třeba vyhlásit   nový záměr pronájmu  výše uvedených  prostor.  Výběrové  řízení   proběhlo 
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ještě na konci uplynulého roku. Byl vybrán nový nájemce, se kterým byla uzavřena nájemní smlouva 
od 2. ledna 2019. 
 

 Ještě před koncem roku se v pondělí dne 17. prosince 2018 uskutečnilo ještě jedno, a to druhé 
veřejné zasedání zastupitelstva obce. Program jednání už nebyl tak nabitý, jako v případě prvního 
zasedání.  
 Bylo potřeba schválit 5. Rozpočtové opatření roku 2018, Rozpočet obce na rok 2019, 
Střednědobý rozpočtový výhled na roky 2019 až 2022 a hospodaření obce do 30. 11. 2018. Rozpočet 
na rok 2018 prošel v průběhu roku několika změnami. Většinou se navyšoval na straně výdajů, takže 
průběžně byl neustále schodkový. Některé položky však byly nadhodnoceny nebo se zde počítalo 
s finanční rezervou. Z tohoto důvodu poslední (pátá) rozpočtová změna mnoho výdajů snížila a 
vyrovnala je se skutečností. Tak se stal přebytkový. Podle plánu by měl činit částku více jak 900 tisíc Kč. 
Což je velmi krásný předpokládaný výsledek hospodaření! Vezmeme-li v potaz skutečnost, že se 
v uplynulém roce dokončily dvě značně finančně náročné investiční akce. Také oprava plotu před 
budovou bývalé školy, výměna schodiště u historické věže, restaurování kulturních památek, a to kaple 
Panny Marie a sloupu se sousoším Nejsvětější trojice, to vše si vyžádalo nemalou částku z obecního 
rozpočtu.  
 Dalšími důležitými body programu byl Rozpočet na rok 2019 a Střednědobý výhled hospodaření 
na roky 2020 – 2021 Mateřské školy Droužkovice, naší příspěvkové organizace.  
 

 Sedmým, osmým a devátým bodem programu jednání byly: Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-12-4017308, odměny členům jednotky SDH za 
celoroční činnost a za uskutečněné výjezdy v roce 2018 a Žádost TJ Slavoj Droužkovice o poskytnutí 
dotace na činnost v roce 2019. 
 

 V části majetek obce bylo zastupitelstvo obce a občané seznámeni s výsledky jednání a 
vyhodnocení nabídek v poptávkovém řízení na „Pronájem prostor v objektu čp. 186 (kulturní dům). 
Dále se představitelé naší obce dohodli na zvýšení ceny nájemného v obecních bytech z částky 22,-- Kč 
na 30,-- Kč za 1 m² podlahové plochy, a to od 1. 1. 2019. 
 

 V sekci Organizační a různé se jednalo o stanovení počtu zaměstnanců obce Droužkovice a o 
příloze č. 2 k obecně závazné vyhlášce č. 1/2017 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. Dále se 
zastupitelstvo obce shodlo na podání žádostí o dotace. Jednak na obnovu márnice na místním hřbitově 
a úpravy nejbližšího prostranství a jednak na vybudování workoutového hřiště za budovou volno-
časového centra, které bude spojeno s dětským hřištěm.  

Jako poslední proběhla diskuze. Všechny v ní vznesené dotazy a připomínky byly zodpovězeny 
ihned na zasedání.                                                                                                                                               – vň 
 

 

 

 

  Jubileum nejstarší občanky obce 
 

 

          Na počátku měsíce prosince se úctyhodného věku, a to devadesáti pět let dožila a své životní 
jubileum se svými dětmi, vnoučaty a také pravnoučaty náležitě oslavila paní Alžběta Živná. To 
samozřejmě neušlo pozornosti vedení obce a místní radnice. Zástupci naší obce se tak zařadili do 
dlouhé fronty gratulantů.  
 

 Naší návštěvu u oslavenkyně jsme řádně ohlásili a dostalo se nám vřelého přijetí. Dárkový koš a 
kytici jsme jubilantce předali ve středu 5. prosince 2018. 
 

 Paní Živná Alžběta je v současnosti nejenom nejstarší občankou obce, ale bohužel také 
posledním místním starousedlíkem. Po druhé světové válce tvořila se svým manželem  jednu z několika  
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velmi málo českých rodin v Droužkovicích, ostatní obyvatelstvo byli už jen později odsunutí Němci.  
 

Na závěr bychom chtěli poděkovat za připravené pohoštění, kterého se nám dostalo. Příjemnou 
společnost nám činila společně s oslavenkyní také její dcera Věra.                                                            – vň 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

  Vítání občánků  
 

 

Ještě těsně před Vánoci v pátek 21. prosince 2018 se uskutečnilo na obecním úřadě vítání 
nových občánků, kteří se narodili v rozmezí druhého pololetí roku 2018.  Celkem se v tomto období 
narodilo pět dětiček, a to čtyři kluci a jedna holčička. Takže o zábavu v zasedací místnosti nouze nebyla. 

 

Jako první, a tudíž nejstarší, se v úterý 12. června v chomutovské porodnici narodila Hanička 
Mihalová, která poprvé vykoukla na svět v 11 hodin a 20 minut. Při narození vážila 2 900 g a měřila 48 
cm, takže to byla taková malá princeznička, ale určitě to všechno dohoní. Doma na ní netrpělivě čekal 
starší bráška Honzík, který sestřičku chtěl a dokonce pomáhal i s výběrem jména. Bude z něj určitě 
správný starší bráška, který bude malou Haničku nejen opatrovat, ale i hlídat. Vítání se zúčastnila i 
babička, která se konečně taky dočkala první vnučky. (foto č. 1) 

 

Další v pořadí, a to ve středu 20. června ve 23 hodin a 10 minut v Chomutově, se narodili 
sourozenci Tomášek a Zdeněk Pšeničkovi. Bráškové se narodili předčasně o měsíc a půl a první 
vykouknul na svět Tomášek s váhou 1 980 g a mírou 43 cm a hned následoval Zdeněček s váhou 1950 
g a mírou 42 cm.  Kluci jsou moc krásní a vůbec na nich už není vidět, že se narodili jako dva malí uzlíčci 
předčasně. Krásně to dohánějí, což nám potvrdila i maminka Jaroslava. Na vítání dorazil i dědeček, 
který celou dobu držel svého jmenovce, malého Zdeněčka, jehož podoba se nedala zapřít. Maminka 
nám taky potvrdila, že Zdeněček je podobný dědečkovi, zatímco Tomášek tatínkovi. Tak si to kluci 
krásně rozdělili. Jen mamince se nesplnilo přání, když chtěla mít holčičku a jaké to prý bylo překvapení, 
když se dozvěděla, že čeká chlapečky a ještě k tomu hned dva. Ani tady nejsou kluci jako první děti 
v pořadí, ale doma na ně čekal starší bráška, který si naopak kluky moc přál. (foto č. 2) 

 

V neděli 19. srpna v 16 hodin a 10 minut se konečně uráčil na svět i malý Matyáš Kocúm, který 
si dával na čas necelých 10 dní po termínu. U maminky mu nic nechybělo a bylo mu tam nejlíp. Pouze 
v tomto případě se jedná o první přírůstek do rodiny. Na vítání s malým Matyáškem přišla maminka 
Kamila Kocúmová a doprovodil je i pyšný tatínek Tomáš Hudec. Při narození v kadaňské nemocnici vážil 
malý Matyášek 3 160 g a měřil 51 cm. Malý se na nás při vítání krásně usmíval, bude nejspíš pěkný 
smíšek a lamač srdcí se svými kukadly, rodiče se mají na co těšit. (foto č. 3) 

 

A jako nejmladší miminko  jsme uvítali  malého  Radečka  Polyáka, který  se narodil  v kadaňské 
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nemocnici v pondělí 3. září ve 20 hodin a 43 minut. Ten se na svět naopak moc těšil, a proto není divu, 
že rodiče byli moc rádi, když stihli dojet vůbec do porodnice. Při narození vážil 2 800 g a 50 cm a opět 
se narodil jako druhý v pořadí, doma na něj čekal o jedenáct let starší bráška. (foto č. 4) 

Vítání občánků trvalo přibližně hodinu a dětičky jsme natolik unavili, že na konci téměř všichni 
spinkali. Ještě jednou rodičům moc gratulujeme a dětičkám přejeme hodně zdraví, štěstí a hodně 
životních úspěchů.                                                                                                                                                   Bc. Pavla Kudláčková, místostarostka obce 
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 Kácení stromů v uplynulém čtvrtletí 
 

 

            Začátek měsíce listopadu je označován jako zahájení období vegetačního klidu, ve kterém  je 
možné kácení dřevin. Tento čas využila i naše obec pro bezpečnostní ořezy a kácení nemocných, 
poškozených či nevhodně vysázených dřevin. K této činnosti využila již osvědčenou firmu Otakara 
Štejnara z Kadaně. Samozřejmě máme raději tu opačnou a milejší stránku věci, a to výsadbu, avšak 
někdy musíme přistoupit bohužel i k této ne zrovna populární činnosti.   
  

            Během tohoto období byly vykáceny dřeviny v těchto lokalitách: jeden kus na koupališti, keř při 
parkovišti u bytového domu čp. 145, jedna lípa v těsné blízkosti domu čp. 113 v ulici Rudé Armády a 
dva kusy na tzv. „školní zahradě“ za objektem volnočasového centra. Zde byl odstraněn stejně jako 
v minulém roce na dětském hřišti jeden exemplář pajasanu žláznatého, který byl odbornicí označen za 
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parazitický strom a jeden vlašský ořech, jehož kmen byl dutý a prohnilý a reálně u něj hrozilo velké 
nebezpečí. Viz pořízené fotografie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dále došlo na doporučení odboru památkové péče krajského úřadu Ústeckého kraje k pokácení 
jednoho kusu smrku, a to v ulici Rudé Armády v parčíku před čp. 58 a 59 u kulturní památky s názvem 
kamenný kříž z roku 1738. Ten ji nejen velmi zakrýval, ale především jsme se obávali jeho podzemní 
části. Kořeny smrků totiž nerostou do hloubky, nýbrž do šířky.  Ten, kdo tento jehličnatý strom před 
zhruba třiceti lety vysadil, vůbec v té době nedomýšlel, jaké velikosti v „dospělosti“ dosáhne. Jako 
důkaz přikládáme tyto dvě fotografie. Na obrázku z roku 2000 je to ještě ani ne dvoumetrový 
stromeček, zatímco v roce 2018 to byl už zhruba desetimetrový kolos. Po pokácení jsme jeho 
zkrácenou část použili coby vánoční strom ve středu naší obce. Bohužel v tomto případě musela 
příroda ustoupit historii. V těsné blízkosti této kulturní památky se bohužel ještě nacházejí túje, které 
bude třeba v budoucnosti také ještě odstranit.                                                                                                                                            

 - vň 
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 Dokončení opravy kapličky 
 

 

Kaple Panny Marie v Droužkovicích se nachází za obcí severozápadním směrem od jejího 
historického jádra. Pochází z roku 1819 a je barokním objektem s náznaky klasicistních úprav. Náleží 
k řadě obdobných drobných sakrálních staveb, které spolu se sochařskými díly dotvářejí charakter 
české krajiny. Až v roce 1995 byla však tato historická stavba zapsána do Ústředního seznamu 
kulturních památek ČR. 

 

Od této doby byla zahájena její obnova. Nejdříve byla provedena oprava sedlové střechy. 
Vyměněny byly krovy a střešní krytina nahrazena novou taškovou krytinou z bobrovek. Po vyschnutí 
objektu byly v roce 2004 provedeny v exteriéru nové omítky. Od té doby se čekalo, až bude dokončena 
přeložka rychlostní komunikace R7 a práce budou moci pokračovat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Na konci roku 2017 jsme se rozhodli dokončit konečně obnovu naší kapličky. Ještě v prosinci 
téhož roku jsme nechali vypracovat restaurátorský záměr. K němu bylo zapotřebí vyjádření Národního 
památkového ústavu, územního odborného pracoviště v Ústí nad Labem a Závazné stanovisko 
Magistrátu města Chomutova, orgánu státní památkové péče. Dalším úkolem bylo zahájit správní řízení 
vedené stavebním úřadem Magistrátu města Chomutova.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Poté jsme se mohli začít zajímat o financování samotného projektu. Chtěli jsme využít finanční 
prostředky z vypsaných dotačních titulů a zažádali jsme proto o účelovou neinvestiční dotaci 
z Programu na záchranu a obnovu kulturních památek Ústeckého kraje pro rok 2018. Se svou žádostí 
jsme uspěli a získali jsme částku 170.000,-- Kč.  Podmínkou  však byla spoluúčast příjemce na projektu 
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ve výši něco málo přes jedno sto tisíc korun českých. V měsíci červenci byl proveden výběr dodavatele 
na obnovu této kulturní památky. Byl však komplikován malým množstvím specializovaných firem na 
tento druh práce. Prací se nakonec ujala v pondělí 27. srpna 2018 firma ARCHKASO, s.r.o. z Kolína, 
zastoupená jednatelem společnosti  akademickým sochařem a restaurátorem Jaroslavem Jelínkem. 
Seznam prací, které bylo potřeba při restaurování kapličky učinit, byl opravdu velice dlouhý a nemá 
smysl tady všechny zmiňovat. Hlavní je výsledek a ten je opravdu úchvatný.  

Kromě již uskutečněného restaurování památky dojde v letošním roce také k úpravě veřejných 
prostor v jejím okolí, který bude doplněn lavičkami, odpadkovými koši a stojany na kola. Rozsah 
působení památky je lokální, ale s širším dosahem. Kaple se nachází v blízkosti připravované 
cyklostezky vedoucí jak směrem na Březno u Chomutova, tak i směrem na Kadaň. Do budoucnosti se 
předpokládá, že by se mohla stát jednou ze zastávek cykloturistiky. Tím dojde k zatraktivnění místa pro 
širokou turistickou veřejnost, místní a možná i příhraniční.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Také bychom chtěli památku představit veřejnosti. Aby náročné práce, které byly na její obnově 

provedeny, mohl také někdo shlédnout a obdivovat. Plánujeme také její vysvěcení, avšak netušíme 
prozatím, co všechno tomuto aktu předchází. O vybraném termínu budeme blíže informovat.                                    

                                                                                                                                                                                                                                                     – vň 
 

 

 

 

 Restaurování sloupu se sousoším Nejsvětější trojice 
 

 

          Další kulturní památkou, kterou jsme nechali v loňském roce restaurovat, byl sloup se sousoším 
nejsvětější trojice, která se nachází v ulice SNP před průčelím domu čp. 26. Ten původně stál u cesty 
od Chomutova před vstupem do obce Droužkovice. V rámci rozšiřování těžby hlubinného dolu byl však 
přemístěn po roce 1985 na právě již zmiňované místo. Sloup byl zhotoven v roce 1756 a dal jej postavit 
Franz Nikolaus Reinelt. V roce 1821 ho nechal opravit Johan Reinelt. Celý statek (čp. 26) patřil 
k místnímu hostinci, který se staral o jeho údržbu.  
 

            Restaurování sloupu předcházely úplně stejné úkoly jako v případě obnovy kaple Panny Marie. 
Také na jeho opravu jsme žádali o dotaci, avšak s ní jsme neuspěli, a tak veškeré náklady ve výši něco 
málo přes 176 tisíc Kč šly z rozpočtu obce. Práce na obnově prováděla taktéž firma ARCHKASO, s.r.o. 
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Sloup byl odvezen v pondělí  2. července 2018 a na své místo se vrátil v plné své kráse až 12. prosince 
2018. Kvůli pobytu akademického sochaře a restaurátora Jaroslava Jelínka v nemocnici došlo 
k menšímu zdržení v předání díla.                                                                                                                     – vň 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 Dokončení parkoviště u kulturního domu 
 

 
            Téměř pět měsíců trvalo zrealizování akce s názvem Výstavba parkovacích míst u kulturního 
domu. Pokud tedy nepočítáme vypracování projektu, který pro nás připravil Ing. arch. Václav Rusňák. 
Rozhodným termínem se tak pro nás stalo až stavební povolení, které bylo vydáno dne 15. června 
2018. Původně jsme si mysleli, že na tuto investiční akci získáme dotaci, avšak podpora se týkala pouze 
výstavby nových komunikací, popřípadě chodníků. Výstavba parkovacích míst nebyla v tomto případě 
finančně podporována. A tak jsme na její realizaci použili finanční dar od Severočeských dolů, a.s.  
 

 V průběhu zmíněných měsíců bylo třeba vyhlásit výběrové řízení k veřejné zakázce malého 
rozsahu, vybrat dodavatele stavby a provést její realizaci. Dodavatelem investiční akce se stala firma 
Výškové stavební práce, s.r.o. Chomutov. Výstavba byla navíc zkomplikovaná nedostupností 
potřebného stavebního materiálu, díky čemuž musel být termín dodání posunut z 15. října na 30. 
listopadu 2018. Při provádění stavebních prací bylo nutno respektovat v těchto místech podzemní 
vedení telekomunikačních kabelů, plynu, elektřiny, vody i dešťové kanalizace, které muselo být 
nakonec vyměněno.  
 

 Pro výstavbu parkovacích míst jsme se rozhodli ihned po zkapacitnění budovy kulturního domu 
v roce 2017. Nepřítomnost odstavných ploch pro automobily před zmiňovaným objektem a v místech 
u fotbalového hřiště byla značně citelná. Navíc se zde nacházel starý panelový chodníkček, který po 
výstavbě dlážděného chodníku na protilehlé straně ulice, ztratil úplně svůj význam.  
 

            Před vybudováním vlastního parkoviště došlo k odstranění původního panelového chodníku 
mezi silnicí v ulici SNP a zeleným pásem podél stávajícího fotbalového hřiště. Vzniklo zde dvacet jedna 
parkovacích míst pro osobní automobily. Celková plocha parkovacích stání činí nyní 315 m². Zachované 
travnaté plochy dotčené stavbou byly opatřeny betonovými nášlapy a znovu osety travním semenem. 
Konečné předání stavby proběhlo v pátek 16. listopadu 2018. Nyní zbývá stavbu ještě zkolaudovat.  

.                                                                                                                     – vň 
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 Schody do historické věže - zvonice 
 

 

Ještě před koncem uplynulého roku bylo třeba dokončit poslední úkol z plánu prací, a tím byla 
výměna schodiště u historické věže, která je taktéž zapsána do Ústředního seznamu kulturních 
památek ČR.  

Schody, ze kterých byl přístup do věže z jejich zadní části, nebyly původní. V minulosti byly 
dostavěny nejen z obrovských kamenů, ale i cihel. Jednotlivé nášlapy byly vysoké, kluzké a tím pádem 
velmi nebezpečné. Chybělo tu i potřebné zábradlí. To byla jedna stránka věci. Tou druhou bylo, že byly 
velmi rozpraskané a puklinami do nich zatékalo. Z tohoto důvodu docházelo k neustálému podmáčení 
přilehlých stěn. Zdi vnitřních prostor budovy, v tomto případě skladu pošty, tak byly neustále vlhké, 
omítka se z nich odlupovala a plesnivěla. (foto č. 1) 

            Dodavateli 
stavby byly vybrá- 
ny dvě místní fir-
my. I. vodárenská 
společnost Cho-
mutov, s.r.o., která 
ve středu 7. listo-
padu 2018 schody 
zbourala, prostor 
po nich vybetono-
vala a začistila zdi. 
Strhnout schodiště 
šlo velmi hladce. 
Na některých mís-
tech už se od věže 
značně odchylova-
ly. Po jejich odstra-
nění byl nalezen 

původní zazděný vchod do památky, který jsme se rozhodli nechat z části viditelný. Druhá firma Šimek, 
s.r.o.  se okamžitě pustila do výroby schodiště z ocelové konstrukce s povrchovou úpravou žárový 
zinek. Montáž provedli její pracovníci v úterý 11. prosince 2018. Ač se jednalo o poslední měsíc roku, 
počasí bylo ten den přímo ideální.                                                                                                                     – vň 
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  Sázení stromů na hřišti a na hřbitově 
 

 

            Na základě vstupních požadavků naší obce byl v měsíci srpnu uplynulého roku vypracován 
závěrečný zápis další etapy náhradní výsadby a zpracováno konečné řešení návrhu. Pro další část této 
akce byly navrženy a odsouhlaseny dvě lokality. Tou první byl areál dětského hřiště, kde jsme na jaře 
uplynulého roku byli nuceni pro špatný zdravotní stav vykácet několik vzrostlých stromů, převážně 
pajasanu žláznatého. Druhou lokalitou byl pak vybrán prostor u koupaliště. 
 Náhradní výsadbu v oplocených prostorách dětského hřiště se nám podařilo zajistit a realizovat 

ještě na podzim uplynulého roku. Práce provedla firma B-
PROJEKTY Teplice, s.r.o. ve čtvrtek 8. listopadu 2018. 
Navrženo zde bylo rozmístění dvanácti kusů dřevin, které by 
měly v budoucnosti sloužit k přistínění a zatraktivnění celého 
prostoru. Byly zde vysázeny dva kusy javoru mléč Schwedleri, 
čtyři kusy javoru mléč Emerald Queen, tři kusy třešně ptačí 
plnokvěté a tři kusy okrasného akátu. Dřeviny byly 
namulčovány a upevněny trojnožkami. Na výsadbě bude 
realizována tříletá rozvojová péče včetně dosadeb, zalévání, 
odplevelování výsadbových míst a výchovného řezu mladé 
koruny.  
 

            Druhou lokalitou pro náhradní výsadbu bude na jaře 
letošního roku prostor před koupalištěm. Zde byly navrženy 
tři části linií podél místních komunikací – polních cest. 
Celkem by zde mělo být vysázeno padesát sedm kusů 
stromků. Z tohoto bude 26 kusů javoru babyka, 14 kusů 
ovocných hrušní a 17 kusů třešně ptačí.  
           Dne 15. listopadu 2018 se nám podařilo zajistit 

výsadbu stromů v nově zrekonstruovaném areálu místního hřbitova, čímž byla tato investiční akce 
dokončena.                                                                                                                                             – vň 
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 Návštěva divadel v uplynulém čtvrtletí 
 

 

          V uplynulých třech měsících jsme zorganizovali celkem pět zájezdů do divadel. Jednotlivá 

představení jsme vybírali opravdu s velkou pečlivostí, to abychom uspokojili všechny požadavky 

náročného diváka. A to nejen dospělého. V naší nabídce byly dvě komedie v menším i větším divadle, 

jedno klubové posezení, muzikál dle filmové předlohy a jeden předvánoční muzikál pro děti.  
 

Musíme však být k sobě kritičtí. Zájem o zájezdy do divadel velmi klesl a my jsme byli nuceni 

snižovat počet zakoupených vstupenek na jednotlivá představení až o jednu třetinu, A to i když jsme 

měli na jejich pořízení krásnou padesátiprocentní slevu. Mnohdy jsme měli problém všechny 

zakoupené lístky i udat. Možná za to může četnost zájezdů. Říká se, že čeho je moc, toho je příliš. Činili 

jsme tak v dobré víře, avšak dobrý úmysl nemusí být vždycky tou správnou cestou. Nyní to chceme 

také změnit. Vyčerpáme ještě zakoupené bonusy a do budoucna snížíme počet zájezdů do divadel. A 

to i za cenu, že bychom jeli do roka třeba jen třikrát a to za plnou cenu vstupného. 
 

Jelikož byl měsíc září především kvůli pobytovému zájezdu do Jizerských hor plně obsazen 

aktivitami, zájezdy  do divadel  jsme spustili až v říjnu. Poprvé jsme na podzim jeli do Divadla U Hasičů 
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na komedii Liga proti nevěře. Bylo to v úterý 23. října 2018. Tuto hru jsme zvolili především díky 

hereckému obsazení. Ještě jsme dosud nespatřili na prknech, které znamenají svět, například Michaelu 

Kuklovou nebo Iva Šmoldase. S naší volbou jsme podle účastníků v žádném případě nesáhli vedle. 

Komedie s detektivní zápletkou byla nejen velmi vtipná, ale i zamotaná a rozuzlení bylo především 

nepředvídatelné a hlavně nečekané. To že se celý děj odehrává pouze na úrovni fantazie pacientů 

psychiatrické léčebny, nikdo z nás netušil. O to to bylo větší překvapení! 
 

Podruhé jsme se vydali do Prahy v pátek 2. listopadu 2018. Tentokrát jsme navštívili Divadlo 

Palace, které se nachází na Václavském náměstí v pasáži Jalta. Jeho umělecký ansámbl je taktéž plný 

divadelních hvězd, takže pro nás velké lákadlo. Jen si zvolit dobré představení! Naše volba tentokrát 

padla na komedii s názvem Hvězdné manýry. Příběh odehrávající se v elegantním hotelu, kam jsou na 

koncert s beneficí na podporu amerických válečných výdajů pozvané dvě hvězdy, které sice plní sály a 

pokladny, ale upřímně se nesnášejí, byl opravdu zábavný a poučný.  
 

Do Divadla Broadway jsme se za kulturou vydali v pátek 9. listopadu 2018 potřetí. Tentokrát 

jsme potěšili milovníky muzikálu, na něž se zmiňované divadlo především specializuje. Na programu 

bylo tento večer hudební představení s názvem Trhák, jehož předlohou se stal film původních autorů 

Zdeňka Svěráka a Ladislava Smoljaka a hudbou Vítězslava Hádla, režírovaný Zdeňkem Podskalským. 

Tato bláznivá muzikálová komedie byla velmi vtipná, plná bláznivých gagů a slovních hříček, která 

filmové podobě neudělala v žádném případě ostudu. Velmi nás nadchly herecké výkony především 

Michala Kavalčíka, ale také Josefa Poláška, Dany Morávkové, Miroslava Etzlera, Petra Vondráčka, 

Lukáše Pečenky a dalších. Opravdu nevšední zážitek! A jak by řekli na NOVĚ… dáváme palec nahoru. 

Příjemně jsme se bavili. 
 

 Počtvrté jsme se vydali už v předvánočním čase do Prahy v pondělí 3. prosince 2018, a to do 

Branického divadla. Poprvé jsme vybrali jiný žánr a to klubový pořad s názvem Na kus řeči 

s Miroslavem Donutilem a doufali, že bude o toto představení zájem. Bohužel opak byl pravdou. 

Nevíme, zda to bylo pondělním termínem nebo skutečností, že se jednalo o jiný druh zábavy. Výsledek 

byl ovšem takový, že jsme měli opět problém zájezd plně obsadit. Prostě jsme sáhli tentokrát do jiného 

soudku zábavy a nesklidili za to úspěch. Nakonec se nás zájezdu zúčastnilo třicet jedna přihlášených. I 

tentokrát byla cena vstupenky poloviční.  
 

Tento večer hostil Miroslav Donutil režiséra Jiřího Stracha a herce Ivana Trojana (anděl 

Petronelus z pohádky Anděl Páně). Třetí pozvaný, herec Jiří Dvořák coby čert Uriáš ze stejnojmenné 

pohádky se pořadu nezúčastnil díky vytíženosti v televizní taneční soutěži StarDance, kterou posléze 

vyhrál. Tím narušil celou slavnou pohádkovou trojici. První část večera trvala hodinku a půl a byla 

věnovaná vyprávění z natáčení, práci v divadle, na televizních seriálech či filmech. Vyslechli jsme si 

historky o hercích, režisérech, úsměvné příběhy z osobního i pracovního života obou hostů a dozvěděli 

jsme se něco málo o plánech v dalších chystaných projektech. Po přestávce byl dán prostor 

návštěvníkům a jejich dotazům. Atmosféru klubového večera zpříjemňovaly hudební vložky. Na housle 

hrál Václav Sloup, na piano pak Kateřina Svobodová, která navíc ještě krásně zpívala. Tato mladá 

zpěvačka, textařka a skladatelka je průkopníkem nového hudebního žánru pop-šanson. Pochází 

z hudební rodiny. Její otec Ivan Hlas byl tento večer taktéž v hledišti.  
 

Představení skončilo nad očekávání až ve čtvrt na jedenáct, takže návrat domů byl až v pozdních 

nočních hodinách.  

Jako poslední jsme zorganizovali na konci roku zájezd na muzikál pro děti s názvem Kocour 

v botách. Jelikož se jednalo o dětské představení v neděli 8. prosince v Divadle Broadway, nebylo 

překvapením, že začátek byl dopoledne už v deset hodin. Odjezd z obce musel být tudíž brzký už v 7:30  
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hodin. Přesto však vybyla ještě chvilka času na prohlídku předvánočně vyzdobené Prahy. Muzikál, který 

měl premiéru 28. listopadu, byl plný tance, krásných písniček, nevšedních projekcí a neobyčejných 

kouzel. Většinu rolí zde pochopitelně ztvárnili i dětští herci.                                                                       – vň 
 

 

 

 

 Hasičská zábava 
 

 

Dlouho dopředu plánovaná a připravovaná Hasičská zábava se uskutečnila v sobotu dne 20. 

října 2018. Tentokrát využili členové našeho sboru dobrovolných hasičů pro pořádání své akce poprvé 

prostory rozšířeného kulturního domu „U Hřiště“.  
 

Zábava měla velký úspěch. Akce se zúčastnilo přibližně jedno sto padesát příchozích. K poslechu 

i k tanci hrála oblíbená kapela Úlet z Chomutova. Součástí zábavného programu byla soutěž o pěkné 

ceny, dražba obrázků členky sboru Dominiky Kocúmové i jízd na koni, které věnovala místní Stáj 

Droužkovice. Hlavním sponzorem večera byla tradičně firma BES, kamionová doprava, která vyváží 

popílek a má sídlo v nedalekých Komořanech. Součástí zábavy byla i bohatá tombola, do níž ceny 

věnovali ceny například Severočeské doly, a.s., Stáj Droužkovice, o.s., obec Droužkovice, Potraviny 

Jiřina Svobodová, mediální a tisková agentura JV Press, firma Trimat CZ, s.r.o., Agra Droužkovice, s.r.o., 

Hasičské obchodní centrum a jiní.                                                                                                 Podklady a foto: Martin Kužílek, zpracovala - vň 

 
 

           
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 Mikulášská nadílka 
 

 

            Jako již tradičně měsíc prosinec patřil několika kulturním akcím. Hned 1. prosince v sobotu se 
uskutečnila Mikulášská nadílka pro děti. Letos se začínalo od 16.00 hod, kdy se postupně rodiče se 
svými ratolestmi začínali scházet. Tak jak už to většinou bývá, zájem o tyto akce klesá, ale i tak se nám 
letos sešlo okolo 35 dětiček a jsme vždy moc rádi, když vidíme, že nejen přespolní, ale i místní mají 
zájem a přijdou. Program pro děti začínal až od 17.30 hodin a postaral se o něj animátor Míra Kaplan. 
Nejdříve se tancovalo, zpívalo a soutěžilo. Odměnou byla dětem buď oplatka nebo balíček pravého a 
nefalšovaného uhlí. Teprve potom dorazil i čert s Mikulášem a andělíčci, kteří předali postupně dětem 
na oplátku za nějakou básničku či písničku balíček. A po odchodu čerta a Mikuláše  se přešlo  k vydávání 
tomboly. Ta  byla složena z darů od Severočeských dolů a cen od obce. 
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Omalovánky, pastelky, fixy, pexesa, společenské hry, reflexní prvky, plyšové hračky, hlavolamy a školní 

potřeby, to vše udělalo v předvánočním čase dětem radost. Myslíme si, že i přes menší účast si to 

dětičky všichni dohromady moc užily a o žádné dítko jsme nepřišli - evidentně máme hodné děti a čert 

odešel s prázdnou. 

Bohužel počasí nám však žádnou atmosféru začínajícího adventu nepřineslo. Venku lilo jako 

z konve a déšť umrzal.                                                                                     Bc. Pavla Kudláčková, místostarostka obce, – vň 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Adventní koncert v kostele sv. Mikuláše 
 

 

 Druhého prosince 2018 na první adventní neděli se uskutečnil koncert v kostele sv. Mikuláše, 

který uspořádalo MAS Sdružení Západní Krušnohoří ve spolupráci se Setkáváním – Živý venkov a obcí.  
 

Na úvod pro navození vánoční atmosféry zazpívaly děti z místní mateřské školky za hudeb-

ního doprovodu paní Kateřiny Kaneové pár vánočních koled a i přes velké množství věkově opravdu 

malých dětiček se jim to moc povedlo. Sešlo se jich rovných dvacet šest! Dále ve zpěvu pokračovaly 

Krásky – ženský komorní sbor z Příbrami a po nich Radek Prügl, tenor – člen sboru Národního divadla. 

Zapomenout samozřejmě nesmíme ani na varhanní doprovod Vladimíry Štěpánové.  
 

Koncert trval přibližně hodinu a v jeho celém průběhu měli lidé možnost se venku zahřát pro-

střednictvím svařáku, dětského punče a čaje. K tomu mohli ochutnat donesené buchty, vánočky, štrůd- 

ly, koláče a cukroví, aby i prostřednictvím našich chuťových buněk došlo k pořádnému navození vánoč-

ní atmosféry. Největší úspěch měly medové řezy s názvem hříšné.       Bc. Pavla Kudláčková, místostarostka obce, – vň 
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  Předvánoční setkání důchodců 
 

 

V pátek 14. prosince 2018 byl kulturní dům „U Hřiště“ pro veřejnost uzavřen, a to z důvodu 

konání tradičního vánočního setkání důchodců. Začátek zábavného večera byl od sedmnácti hodin, kdy 

získal každý příchozí slosovatelnou pomyslnou vstupenku o úžasné ceny v tombole, nápojový lístek 

v hodnotě osmdesát Kč a občerstvení v podobě dvou chlebíčků a dvou zákusků. Důchodci se scházeli 

postupně až do osmnácté hodiny, od kdy byl připraven i zábavný program. Ještě než mohla ale začít ta 

pravá zábava, muselo dojít na uvítací řeč. Tu pronesl Ing. Jiří Rámeš, majitel umělecké agentury Arabela 

production, která nám dlouhá léta pomáhá při sestavování různých kulturních akcí a zprostřed-

kováváním umělců. Poté předal slovo našemu novému starostovi Ing. Zdeňku Národovi. Uvítání bylo 

zakončeno předáním dárkového koše a poděkování za dlouhá léta – dvacet osm let strávených 

vedením naší obce panu Milanu Živnému.   
 

A nyní mohl začít již slibovaný kulturní program. Tentokrát jsme vsadili na trochu jinou hudební 

zábavu a vzhledem k tomu, že se domníváme, že máme naše důchodce mladé duchem, chtěli jsme jim 

připomenout hudbu z jejich mládí. První hodinu tudíž vyplnila skupina New Age of Smokie. Někteří 

zavzpomínali na svá mladá léta nejen duchem, ale odvážili se a připomněli si je i tělem a zatancovali si. 

Sice tato hudba byla více hlasitější, ale bohužel, ač se hudebníci snažili, co mohli, aparaturu moc ztišit 

nedokázali. Byla to přeci jen živá kapela! Jejich zvukař nám dokonce prozradil, že takhle potichu ještě 

nikde nehráli. Ale myslíme si, že to moc lidí neodradilo a že se to dalo i vydržet. Přeci jen se jednalo 

pouze o jednu hodinu.  
 

Následně se losovaly ceny z bohaté tomboly a pokračovalo se další hudební zábavou, kdy se na 

pódiu vystřídali hudebník a zpěvák František Fiřt a muzikálová zpěvačka Ivana Košínová. Účast byla 

hojná a srovnatelná s jinými roky. Akce se ze 152 pozvaných důchodců zúčastnilo 64.  
Bc. Pavla Kudláčková, místostarostka obce, – vň 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 Kulturní kalendář na rok 2019 
 

 

            Na začátku tohoto roku jsme pro občany naší obce sestavili Kulturní kalendář 2019. Naše 
zastupitelstvo ho sice schválí na svém třetím veřejném zasedání až v pondělí dne 28. ledna, my  jsme 
ale přesvědčeni, že v něm k příliš velkým změnám nedojde. A tak vám ho nyní představujeme. 
V případě, že například u divadelních představení není přesný datum, tak to je z důvodu, že jednotlivá 
divadla zveřejňují své termíny maximálně tři měsíce dopředu. Tudíž je nemůžeme ještě znát. Sledujte 
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proto pravidelně naše webové stránky www.drouzkovice.cz. Zde v sekci Kulturní kalendář budeme 

data postupně doplňovat.  

            Dále bychom chtěli připomenout, že s přihlášením na jakýkoliv zájezd se nevyplatí váhat. 

Jednotlivé výlety obsazujeme systémem: „Kdo dřív přijde, ten dřív mele“ a někdy je až takový zájem, 

že během jednoho týdne od zveřejnění akce je kapacita zcela zaplněna. Dále bychom chtěli zmínit, že 

při přihlášení na zájezd (krom pobytového) se vybírá vratná záloha ve výši 100,-- Kč na osobu. Činíme 

tak z důvodu, že někteří občané, kteří se zaevidovali nám po čase tvrdí, že buď o ničem neví, nebo si 

lístky prostě nevyzvednou, popřípadě v den zájezdu se nedostaví k autobusu. V takovém případě je to 

škoda, protože akce se mohl zúčastnit jiný zájemce. Na druhé straně když si zájemci nevyzvednou 

objednané vstupenky, tak jdou náklady na jejich pořízení na nás pořadatele.  
Upozorňujeme, že změny v Kulturním kalendáři jsou vyhrazeny. Může zde dojít ještě k různým změnám obsahu i času.  
 

Únor:  

Pátek - 15. 02. 2019 od 19.00 hodin – Kulturní dům 

Dvojkoncert Fleret a Jindra Kejak 
Koncert pořádá obec Droužkovice ve spolupráci s místním písničkářem Jindrou Kejakem. Zájem je veliký, lístky jdou doslova 

„na dračku“. Takže pravděpodobně v čase vydání zpravodaje budou již rozprodané. Cena vstupenky 200,-- Kč. Případné 

dotazy na tel. čísle: 737 762 282 – Milan Živný, ml. 
 

Sobota - 23. 02. 2019 od 20.00 hodin – Kulturní dům 

První Droužkovický obecní ples 
Doufáme, že tato akce si najde svoje příznivce, tak jako tomu je v případě již tradičního Mysliveckého plesu, který pravidelně 

pořádá Honební společenstvo Droužkovice – Březno u Chomutova na začátku roku. Jelikož se jedná o ples nikoliv o zábavu, 

tak společenský oděv pro účast je podmínkou. K poslechu a k tanci bude hrát taneční orchestr s názvem Klub 49. Součástí  

večera budou zábavná vystoupení a bohatá tombola. Vstupenky v hodnotě 150,-- Kč budou místenky. Jejich prodej bude 

zajišťovat Obecní úřad v Droužkovicích.  
 

 

Březen:  

Pátek  - 22. 03. 2019 od 19.00 hodin – Divadlo Palace Praha 

Zájezd do divadla na komedii – S nebo bez? 
Skupina herců zkouší divadelní frašku. Je pár dní před premiérou a nic není hotové. Technika je flegmatická, režisérka 
nezvládá krizové situace a mezi herci vzrůstá napětí. Nadchází večer premiéry a situace na jevišti se mění v nezvládnutelné 
delirium. Délka představení je 120 minut, včetně přestávky. Hrají: Vanda Hybnerová, Jakub Žáček, Vojtěch Záveský, Richard 
Trsťjan, Kaira K. Hrachovcová a Tomáš Grús. Cena vstupenky: 250,-- Kč/osoba. Odjezd z obce v 16:00 hodin. K dispozici je 
24 míst. 
 

Duben:  

Pátek  - 06. 04. 2019 od 16.00 hodin – Kulturní dům 

Maškarní bál pro děti 
Součástí zábavného odpoledne bude interaktivní program pro děti. Soutěže, hry, písničky, tancování. Vyhodnocení deseti 
nej…. masek. Ceny budou hodnotné od pořadatele obce Droužkovice. Rozhodně stojí za to dát si s výběrem i s výrobou práci. 
Vaše dětičky to určitě ocení. Ti co nebudou oceněny, dostanou sladkou cenu útěchy.  
 

Pátek – 26. 04. 2019 od 19:00 hodin – Divadlo Palace Praha 

Zájezd do divadla na komedii – Miláček Anna 
Světové proslulá komedie o tom, že není šikovné přivést si domů milence právě, když má váš manžel v ložnici svou přítelkyni. 
Ještě že je tu služka Anna….Hrají: Martina Hudečková, David Prachař, Linda Rybová, Saša Rašilov, Petra Špalková. Cena 
vstupenky ……. Kč/osoba. Odjezd z obce v 16:00 hodin. K dispozici je 24 míst.  
 

Úterý  - 30. 04. 2019 od 15.00 hodin – areál místního koupaliště 

19. Droužkovický slet čarodějnic 
Tradiční oblíbená akce. Jako vždy se můžete těšit na soutěž krásy Miss-is čarodějnice, o nejkrásnější koště či samolet a Miss 
Simpatyje. Zábavný program, soutěže za sladké odměny, upálení čarodějnice a bohatá tombola. Areál koupaliště na podzim 
minulého roku prošel velkou proměnou a letos se chystají další novinky. Přijďte se podívat a pobavit se. Na večer si vezměte 
s sebou buřtíky na opékání na ohni. 
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Květen:  

Sobota  -  xxxxxxxxxx od 9.00 hodin – víceúčelové hřiště u Kulturního domu 

Nohejbalový turnaj – Memoriál Vl. Maška a J. Kašeho 
Pořadatelem turnaje je nohejbalový klub Panteři Droužkovice. Letos se uskuteční jeho 19. ročník.  
 

Sobota – xxxxxxxxxx od 7.00 hodin – zájezd Praha, Liberec či Dvůr Králové 

Zájezd do zoologické zahrady 
Pořadatelem zájezdu je obec Droužkovice. Dopravu autobusem tudíž hradí ona. Kam se však pojede, je jen na zájemcích. Na 
výběr máme tři zoologické zahrady. Rozhodovat budou hlasy v anketě, kterou umístíme na našich webových stránkách 
www.drouzkovice.cz. Na výběr bude:  
a) ZOO Praha v Tróji (cesta cca 1 h 20 min., vstupné: dospělí 200,-- Kč, děti od 3 do 15 let 150,-- Kč), 
b) ZOO Liberec a Botanická zahrada Liberec (cesta cca 2 h 20 min., vstupné ZOO: dospělí 100,-- Kč, děti od 3 do15 let 80,--  
    Kč, vstupné botanická: dospělí 140,-- Kč, žáci a studenti 70,-- Kč, děti předškolního věku zadarmo, 
c) Safari Park Dvůr Králové (cesta cca 2 h 40 min., vstupné: dospělí 230,-- Kč, děti od 3 do 15 let 180,-- Kč), v hlavní sezóně  
    je otevřeno Africké a Lví safari. Nachází se zde také lanový park Katika Miti.  
 

Pátek – 31. 05. 2019 od 18:00 hodin – Divadlo Broadway Praha 

Zájezd do divadla na muzikál – Kvítek Mandragory 
Po obrovském úspěchu muzikálu Mýdlový princ přichází autor scénáře a režisér Radek Balaš s hitmuzikálem z písní Heleny 
Vondráčkové. Kromě muzikálových stálic nově obohatí soubor Divadlo Broadway například Jana Boušková a Adéla Gondí- 
ková, po několika letech se na prkna vrací také Richard Genzer nebo Yvetta Blanarovičová. 
 

Červen:  

Sobota  - 01. 06. 2019 od 12 (14) do 17 hodin – areál místního koupaliště 

Velké oslavy Mezinárodního dne dětí 
Odpoledne plné atrakcí a zábavy pro malé i větší děti. Dobroty (cukrová vata), dětské tvoření, soutěže, tetování. Pořadatel 
obec Droužkovice. MDD opět oslavíme stylem: „Přijela k nám pouť“. 
 

Všední den – xxxxxxxxx od 7:00 hodin - zájezd 

Zájezd pro děti plný zábavy či poznání 
Pořadatelem budou Severočeské doly, a.s. Letos máme opět přislíbený zájezd pro děti na místo, kam se většinou sami 
nevypravíte. Bohužel vše je dosud v jednání a přesné místo kam se vypravíme, nevíme. Pořadatel všem účastníků, a to jak 
dětem, tak i dospěláckému doprovodu hradí dopravu, pojištění, vstupné a občerstvení.  
 

Červenec:  

Sobota  - 13. 07. 2019 od 15 hodin – areál místního koupaliště 

20. ročník hudební akce Fesťáček u vody 
Pořadatelem je místní písničkář Jindra Kejak a obec Droužkovice. Jelikož se jedná o jubilejní 20. ročník této hudební akce, 
tak bude určitě bohatší než v jiných letech. Kdo bude účinkovat, je prozatím v jednání, ale máte se na co těšit. Bližší 
informace o akci na webových stránkách obce. 
 

Sobota  - 20. 07. 2019 od 12 hodin – areál místního koupaliště 

14. Droužkovické vodní hrátky 
Pořadatelem této letní akce je opět obec Droužkovice. Pro soutěžící družstva budou připraveny zajímavé vodní soutěže, 
jejich autorem bude tradičně spolek D.N.O. – Droužkovičtí nenapravitelní optimisté. Za jejich účast a námahu budou 
odměněny tričky s logem akce, pohoštěním v podobě občerstvovacích lístků, poháry a věcnými cenami. Mezi jednotlivými 
soutěžemi bude pro diváky připravena spousta zábavy. A to nejen pro děti, ale také pro dospělé.  
 

Srpen:  

Sobota  - 17. 08. 2019 od 10:30 hodin – areál letního atletického stadiónu v Chomutově 

Droužkovický osmiboj 2019 
Pořadatelem akce je místní občan Radek Šilhan. Letos se uskuteční jeho čtvrtý ročník. Sponzorsky na ceny a pronájem 
sportoviště přispívá naše obec. Soutěžící v kategorii dospělí (muži a ženy) si změří své síly ve sprintu na 100 metrů, skoku do 
dálky, v hodu koulí, ve skoku do výšky, v běhu na 300 a 1500 metrů a v hodu diskem a oštěpem. Nově bude letos kategorie 
dětí. Ty absolvují čtyřboj: sprint  na 60metrů, skok do dálky, hod míčkem a běh 300 metrů.  
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Sobota - 31. 08. 2019 od 10.00 hodin – Stáje Droužkovice 

11. Sportovní den s koňmi 
Pořadatelem této akce jsou Stáje Droužkovice. Soutěže pro děti a dospělé. Sponzorem akce je také naše obec. 
 

Pátek až neděle - 30. 08. 2019 až 01. 09. 2019  – areál místního koupaliště 

7. vyjížďka pro Matýska  
Sedmý ročník charitativní akce na podporu dětí s hendikepem. Koncert, zábava, soutěže, spanilá jízda… to vše během tří dnů 
a dvou nocí. Organizátorem akce jsou Motorkáři Droužkovice.  
 

Září:  

Sobota  - 07. 09. 2019 od 9:00 do 12:00 hodin – areál místního koupaliště 

Venkovské farmářské trhy 
Tradiční akce pořádaná MAS Sdružení Západní Krušnohoří ve spolupráci s naší obcí. Ovoce, zelenina, med a výrobky z něj, 
víno, rukodělné výrobky, regionální produkty, to vše si zde můžete zakoupit. Pochutnat si na dobrém jídle  a k tomu posedět 
se sousedy či přáteli u dobré muziky, vyhrát pěknou cenu z bohaté tomboly a ještě přispět na dobrou věc.  

 

Sobota  - 07. 09. 2019 od 20:00 hodin – areál místního koupaliště 

Stezka odvahy 
Oblíbená, avšak pro nedostatek pomocníků v posledních několika letech zrušená akce především pro děti. Baví se při ní ale 
i dospělí. Strašidelná trasa plná překvapení, čekání bude zpříjemněno promítáním krátkých pohádek či grotesek, zábava a 
občerstvení. Pořadatelství tentokrát plně převezme do svých rukou naše obec a snad se nám podaří vrátit tuto tradiční akci 
zpět do Kulturního kalendáře každého roku. Zájemci o tzv. „strašení“ se mohou hlásit již teď. Převleky a masky budou buď 
zapůjčeny, nebo náklady na ně v rozumné míře kompenzovány. 

 

Sobota  - 11. 09. 2019 – odjezd cca v 7:30 hodin – zájezd 

Zájezd do zábavného parku Mirakulum Milovice 
Jelikož se nám tento zájezd v minulém roce nevydařil pro velkou nepřízeň počasí, zařadili jsme ho letos opět do Kulturního 
kalendáře a věříme, že bude o něj opět velký zájem. Park Mirakulum vznikl revitalizací bývalého vojenského území, cvičiště 

tankové posádky sovětských okupačních vojsk. Množství objektů a atrakcí pracuje s recyklovaným stavebním materiál. Mezi 

atrakce patří: Lanové centrum, Velká trampolína, Minizoo, Obří houpačky, Podzemní bludiště, Přírodní bludiště, část pro 

nejmenší – Země prasátka Pigyho, Nadzemní podzemí, Naučná stezka, Oáza a vodní svět, Tvůrčí dílničky, Amfiteátr, Velké 

pískoviště… aj. Zájezd organizuje obec, která hradí autobusovou dopravu. Vstupné si budou hradit samotní návštěvníci. 

Cena pro osobu vyšší 90 cm je 210,-- Kč, ale obec vyjedná skupinovou slevu.  
 

Středa až neděle  - 18.  – 22. 09. 2019 – Lipenská přehrada, obec Frymburk 

Pobytový zájezd ve Wellness Hotelu Frymburk u Lipna 
Tento hotel jsme navštívili na podzim roku 2015 a byl to úplný „top“ ze všech míst, kde jsme všude byli. Za tu dobu se hotel 
vyšplhal ještě o příčku výš. Ohlasy a prosby na návrat do těchto míst byly veliké, a tak jsme se rozhodli letos se tam vrátit. 
Tentokrát bude pobyt o jeden den delší, než jak tomu bylo před čtyřmi lety a to znamená, že bude i samozřejmě dražší. 
Doufáme, že to zájemce ale neodradí. Věřte, že cena se rovná super kvalitě. Kromě luxusních pokojů nabízí hotel špičkové 
stravování (snídaně i večeře formou bufetu, kde je na výběr opravdu velké množství jídel). Dále je hostům k dispozici 
aquapark (venkovní i vnitřní vyhřívaný bazén, atrakce, včetně tobogánu, vířivky), fitness centrum, squash, bowling, tenis, 
saunový svět (i venkovní), wellness služby, solná 3D jeskyně, dětský koutek, hotelový bar a unikátní stálá expozice s názvem 
Svět pod hladinou. Hotel má k dispozici i svojí pláž. V průběhu pobytu budou naplánované i nepovinné výlety. Míst se nabízí 
hned několik. Například Stezka v korunách stromů (ale zde už jsme byli), návštěva hradu Rožmberk, zámku v Hluboké, 
kláštera ve Zlaté Koruně nebo historického města Český Krumlov. Výběr necháme asi na hlasování účastníků.  
Byl nám nabídnut Pobytový balíček 3 + 1 (čtyři noci za cenu tří). Dvě osoby mají pobyt za 6.720,-- Kč, přistýlka dítě 1.400,-- 
Kč a přistýlka dospělý 2.800,-- Kč. K tomu polopenze 300,-- Kč na den a osobu. Děti do tří let mají stravování zdarma, děti 
do dvanácti pak 50-ti procentní slevu. Na vícelůžkové pokoje se sleva nevztahuje. Tady musí návštěvník počítat s částkou 
1.980,-- Kč na osobu a den za ubytování. Děti mají od 3 do 12 let opět poloviční slevu.  

                                               

xxxxxx – xxxxxxxxxxxx – ???????? 

Zájezd do divadla  
Nákup vstupenek se uskuteční dle aktuálních nabídek jednotlivých divadel. Dopravu hradí obec. 
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Říjen:  
 

xxxxxx – xxxxxxxxxxxx – ???????? 

Zájezd do divadla  
Nákup vstupenek se uskuteční dle aktuálních nabídek jednotlivých divadel. Dopravu hradí obec. 
 

Sobota  - 26. 10. 2019 od 20:00 hodin – Kulturní dům 

Hasičská zábava 
K poslechu a k tanci živá muzika. Bohatá tombola.  

 

Listopad:  
 

xxxxxx – xxxxxxxxxxxx – ???????? 

Zájezd do divadla  
Nákup vstupenek se uskuteční dle aktuálních nabídek jednotlivých divadel. Dopravu hradí obec. 
 

Sobota  - 30. 11. 2019 – od 9:00 hodin - prostory za volnočasovým centrem v tzv. „školní zahradě“ 

Předvánoční trhy v Droužkovicích  
Tradiční akce pořádaná MAS Sdružení Západní Krušnohoří ve spolupráci s naší obcí. Prodejci s tematickým předvánočním 
zbožím, dílničky pro děti, hudební produkce, zpívání koled, bohatá tombola, občerstvení.  
 

Sobota  - 30. 11. 2019 – od 16:00 hodin – Kulturní dům 

Mikulášská nadílka 
Zábavný program pro děti, včetně příchodu Mikuláše a čerta. Předávání donesených balíčků dětem. Bohatá tombola.  

 

Prosinec:  
 

xxxxxx – xxxxxxxxxxxx – ???????? 

Zájezd do divadla převážně pro dětského diváka 
Nákup vstupenek se uskuteční dle aktuálních nabídek jednotlivých divadel. Dopravu hradí obec.  
 

Úterý  - 03. 12. 2019 – od 7:00 hodin - zájezd 

Zájezd na Vánoční trhy do Drážďan a návštěva nákupního centra „Primark“ 
Zájezd do Drážďan proslulých svými vánočními trhy. Vynikající občerstvení, punč, krásná vánoční atmosféra, dekorace, 
výzdoba. Návštěva bude spojená také s předvánočními nákupy v obchodním domě Primark. Dopravu hradí obec.  

 

Pátek  - 13. 12. 2019 – od 17:00 hodin – Kulturní dům 

Předvánoční setkání důchodců 
Večer specializovaný pro naše seniory plný zábavy, dobré muziky, občerstvení a cen z bohaté tomboly.  
 

            V průběhu letošního roku bychom ještě rádi Kulturní kalendář obohatili například o veřejné 

filmové promítání na koupališti. A také další naše nápady bychom chtěli realizovat, ale jejich zorganizo- 

vání si vyžádá větší přípravy a spolupráci například s pivovary a místními podnikateli.  Pokud nám vyjde 

žádost o dotaci, tak by se do obce opět vrátilo Sochařské sympozium.                                                      – vň 
 

 

 Sport  
 

 Silvestrovský turnaj obcí v hokeji 
 

 

            V poslední den uplynulého roku „na Silvestra“ se i tentokrát uskutečnil tradiční hokejový turnaj 

tří spřátelených obcí, a to Droužkovic, Málkova a Místa. A to v pořadí již osmý. Volné kluziště na zimním 

stadionu v Chomutově pomohl jako obvykle zajistit místní občan, pan Daniel Mašek, který působí 

v našem mužstvu coby hrající kapitán. Spolu s ním si letos zahráli: Stanislav Kudláček, Michal Lukeš, Jan 

Minčák, Petr Ječmen, Roman Ovský, Václav Pokorný, Bronislav Miroš ml., Martin Pipek st., Matěj 

Dolejška, Ondřej Kufa, Petr Renda, Adam Frollo, Jan Rindoš a na postu brankáře Tomáš Pěnička. 
 

           Turnaj byl zahájen docela časně, a to v 7:30 hodin přátelským zápasem mezi Místem (14 hráčů) 
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a Málkovem (17 hráčů). Hrálo se na tři třetiny po dvanácti minutách. Mezi jednotlivými částmi byla 

pouze jedna minuta na odpočinek. Brankáři si své strany nevyměňovali. První třetina byla velmi 

vyrovnaná. Jediný gól vstřelil hráč Málkova. V druhé třetině získali převahu opět málkovští, to když 

vytáhli skóre až na 0 : 3.  V deváté minutě snížili místečtí náskok na 1 : 3, avšak vzápětí dostali odpověď 

od soupeře do své branky. V poslední třetině rozhodovaly především samostatné nájezdy. V šesté 

minutě už vedl Málkov  1 : 5. Velký náskok měl za následek, že málkovští borci polevili a góly se začaly 

sypat do jejich branky jeden za druhým. Nakonec byl už rozdíl jen jedné jediné a tak se Místo rozhodlo 

pro vabank a odvolalo ze svého místa brankáře. Málkov dal nakonec těsně před koncem zápasu gól do 

prázdné branky a pojistil si tak své vítězství. Zápas skončil 4 : 6. 

 Zpočátku bylo v hledišti stadionu jen pár fandících diváků, s druhým zápasem se ale začali 

návštěvníci scházet. V čase 8:30 hodin byl zahájen zápas Místo versus Droužkovice. Zatímco místečtí 

hráči byli již rozbrusleni a rozehřátí, naši se teprve dostávali do tempa. Celých jedenáct minut první 

třetiny byly síly vyrovnány, avšak před jejím koncem jsme dostali gól, jak se říká „do šatny“ na 1 : 0. Ve 

druhé třetině zápasu se naši hráči sice snažili, seč jim síly stačily, bohužel neměli moc přesnou mušku. 

Dokonce jsme jednu chvíli hráli přesilovku, avšak tu se nám využít nepodařilo. Třetina skončila 2 : 0. Ve 

třetí třetině se nám podařilo brankou kapitána Daniela Maška snížit skóre na 3 : 1, avšak ani powerplay 

při vyloučení protihráče nám nepomohl rozdíl dorovnat a zápas skončil nakonec 3 : 1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 K poslednímu zápasu nastoupili v 9:30 hodin borci Droužkovic a Málkova. Zatímco v první třetině 

jsme obdrželi pouze jednu branku, v druhé už se spustila na našeho gólmana úplná kanonáda. Během 

chvilky se ocitl puk za jeho zády celkem čtyřikrát. Ve třetí třetině nikdo neskóroval, takže zápas skončil 

0 : 5.  
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            Po posledním zápase přišlo na řadu vyhlášení pořadí mužstev. Každý tým obdržel pohár. Ceny 

předávali samotní starostové obcí: pánové Bc. Miroslav Bělský, Josef Egerman a Ing. Zdeněk Národa. 

Jako čestný host se dostavil také bývalý starosta naší obce pan Milan Živný, který se slavnostního aktu 

taktéž zúčastnil. Škoda jen, že mužstvo Místa po druhém zápase odjelo a cenu si převzal za něj pouze 

místecký starosta. Je nám líto, že nevydrželi až do samého konce.  

 Po turnaji byly dvě hodiny vyhrazeny bruslení. Toho se zúčastnili jak děti, tak i dospěláci 

z jednotlivých obcí. Prostor měli až do půl jedné.                                                                                                                                       – vň 
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  Zájezd do zoologické zahrady v Lipsku 
 

 

Severočeské doly, a.s. nejenže každoročně nemalou částkou podporují naši kulturu, některé 
akce pořádají dokonce samy. Většinou se jedná o výlety do zajímavých, poutavých i zábavných míst, 
kam bychom se v žádném případě sami nepodívali. A to jednak proto, že jsou dosti vzdálená, dále pak 
proto, že vstupné je v mnoha případech finančně nákladné. Každoročně rozdělovaly „doly“ své zájezdy 
na dětské, které se vždy uskutečnily v měsících květnu či červnu a dále pak na dospělácké, které byly 
zorganizovány až v období podzimu v měsících září či říjnu. Vloni poprvé byly tyto dvě věkové kategorie 
spojeny do jednoho jediného výletu. Ale ten stál opravdu za to! Celkem se ho zúčastnilo 43 osob: šest 
dětí do šesti let, třináct do osmnácti let a dvacet čtyři dospělých.  

 

V úterý 2. října 2018 jsme se totiž vypravili do Lipské zoologické zahrady, která je nejen 
odborníky, ale i veřejností hodnocena jako nejlepší a nejkrásnější v Německu. A možná i v Evropě. Toto 
zázračné dílo, představující světový unikát vytvořený nejen přírodou, ale také člověkem se nachází na 
ploše dvaceti šesti hektarů. Žije zde v šesti tematických pavilonech osm set padesát druhů zvířat. 
Nazvané jsou Afrika, Asie, Jižní Amerika, Zahrada zakladatelů, Pongoland a Gondwanaland. Již od roku 
2000 se lipská zoo věnuje projektu „Zoo budoucnosti“, v rámci kterého se snaží zajistit zvířatům 
podmínky co nejvíce připomínající jejich přirozené prostředí. Do roku 2020 by měly být takto 
přebudovány všechny výběhy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jako první jsme vstoupili do původní části zoo Zahrady zakladatelů, kde historické 

zrekonstruované budovy slouží jako pavilony. Nachází se tu i řada nových expozic, jako například 
Expozice jihoamerických opic se lvíčky zlatými nebo vzácně chovanými vřešťany. V historické budově z 
roku 1901 byl roku 2016 otevřen pavilon pro koaly medvídkovité, přičemž úprava prostor pro koaly i 
návštěvníky je stylizovaná jako les eukalyptů. Nachází se zde i zrekonstruované sto let staré akvárium, 
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které nabízí velkou kruhovou nádrž se žraloky, exotickými rybami a korály, obsahující třicet pět tisíc 
litrů vody. Věřte nám, byl to opravdu fantastický pohled! Před akváriem vznikla nově expozice 
jihoafrických pobřeží s tučňáky brýlatými. Rovněž historické je i stejně staré terárium, které nabízí 
ukázku mokřad národního parku Evergladesh i s aligátory.  
 

 Dále už si každý návštěvník mohl vybrat oblast, která byla bližší jeho srdci. Asijská část měla 
několik expozic. Jedna napodobovala ruskou tajgu s tygry sibiřskými a leopardy. Himalájská expozice 
nám představila levharty sněžné a pandy červené. Nechyběla tu ani část věnovaná medvědům 
pyskatým, asijskému ptactvu nebo koním Převalského, na jejichž záchraně zoo Lipsko spolupracuje se 
zoo v Praze. Avšak nejvíc nás tu zaujala expozice slonů indických, napodobující indický chrám, kde 
návštěvníci mohou slony sledovat zvenku, zevnitř či při koupání v prosklené vodní nádrži. 
 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

            Také jsme mohli navštívit nejvíce vzdálenou část nazvanou Pongoland, což je komplex pro chov 
opic. Ten představuje několik druhů primátů v přirozeném prostředí a to konkrétně šimpanze 
učenlivé, šimpanze bonobo, orangutany sumaterské a gorily nížinné. Vnitřní i venkovní expozice, 
upravované jako tropická džungle byly plné šplhadel a lan. Zevnějšek pavilonu je upraven jako umělé 
skály.  
 Africká oblast v Zoo Lipsko nám nabídla řadu atrakcí, například společný výběh gepardů a 
nosorožců. V savanovém výběhu jsme mohli spatřit žirafy, zebry, antilopy, gazely či plameňáky. Dále 
zde nechyběla expozice lvů, hyen, surikat, okapi nebo lachtanů. Malý kout je tu věnován i Austrálii 
pojatý jako průchozí výběh klokanů.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Část s názvem Jižní Amerika byla dokončena teprve v uplynulém roce 2018.  Svým návštěvní-
kům nabízí například lamy, lachtany, tučňáky a další.  Nachází se zde také dětské hřiště a minizoo. 
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            Bohužel při našem výletu do vzdáleného Lipska nás čekalo úplně stejné počasí, jako když jsme 
se chystali navštívit zábavný park Mirakulum v Milovicích u Prahy. Citelně se ochladilo a tmavé mraky 
nás pronásledovaly z Droužkovic až do cíle naší cesty. Zpočátku bylo jen zataženo, poté začalo mrholit. 
Po plánovaném obědu v restauraci s názvem Palmový sál už slušně pršelo. A tak kroky většiny z nás 
směřovaly do posledního pavilónu a tím byl Gondwanaland. Komu byla venku zima, tak taky se určitě 
zahřál. V areálu o rozloze téměř sedmnáct tisíc čtverečních metrů (plocha asi dvou fotbalových hřišť), 
výšce zhruba třicet čtyři metrů, s teplotou 26 ◦C a vlhkostí vzduchu šedesát pět procent jsme ucítili 
nefalšovaný deštný prales. Ještěže na samém počátku byly šatny s nespočtem odkládacích skříněk, do 
kterých okamžitě směřovaly naše svršky. V krátkých rukávech jsme se teprve pak vydali na výpravu. 
Prales jsme mohli prozkoumat buď pěšky nebo jízdou na lodi po umělé pralesní řece Gamanil.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             

 

 

 

 

 

Nejdříve jsme se podívali do kráteru sopky, kde byla instalována expozice začátku života a poté jsme 
se vydali do samotné džungle. Bylo tu spoustu tras vedoucích skrz ní, také mnoho vyhlídek a vysokých 
visutých lávek. Cestou jsme mohli obdivovat spoustu rostlin (500 druhů) či svobodný život zde 
přítomných ptáků, plazů a savců. Všechno tu kolem bzučelo, rostlo a kvetlo, létalo, bublalo, vonělo a 
šplouchalo. Škoda jen, že se čas nachýlil a my museli odejít. Klidně bychom tu strávili hodiny a hodiny. 
A nejen tu! Vlastně v celé zoologické zahradě. Mnozí totiž některé pavilóny a expozice nestihli ani 
projít. Byl čas k odjezdu. 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Přesunuli jsme se ještě do centra města, kde byl hodinku a půl daný rozchod. Někdo si nakoupil, 
někdo se jen prošel historickými uličkami a pozoroval večerní shon města. Návrat domů byl po dvacáté 
hodině. Byli jsme sice unavení, ale plní spousty dojmů a zážitků. Škoda jen, že bylo tak „málo“ času! 

– vň 
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  Předvánoční trhy 
 

 

            Předvánoční farmářské trhy se uskutečnily v sobotu 1. prosince 2018, a to za budovou volno-

časového centra. Při stavbě i dopravě stánků pomáhali naši veřejně prospěšní pracovníci a zaměstnanci 

místní firmy I. vodárenská Chomutov, s.r.o.  Počasí bylo až do čtvrtka opravdu suprové, pouze mírné 

ranní mrazíky nám dávaly na vědomí, že se blíží Vánoce. Avšak v pátek začalo pršet a na prochladlé 

zemi všechno umrzlo. V sobotu ráno byla na všem až třícentimetrová vrstva ledu. Prodejci si museli 

stánky nejdříve od ledu doslova oloupat. Ani velký stan pro posezení nešel postavit. Konstrukce byla 

pokryta ledem a nešlo s ní bezpečně manipulovat. A tak se udělalo posezení bez zakrytí, pouze na 

asfaltové ploše bývalého hřiště. Bylo třeba posypat i trávníky.  
 

Bohužel byla i hrozná zima a mráz zalézal pod nehty. A to se mělo v sobotu podle předpovědi 

prudce oteplit, a to dokonce až o sedm stupňů. A také mělo vysvitnout sluníčko! Nic takového se ale 

nestalo. Bylo pod mrakem, mlha a mráz. Opravdu nic hezkého. Stejně tak vypadala i naše nálada. A to, 

i když nám k poslechu krásně hrála jako obvykle kapela 4. cenová.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

            Na programu bylo i zpívání vánočních písní a koled dětmi z nedaleké březenské základní školy. 

K občerstvení byly zabíjačkové pochoutky, které šly opravdu na dračku. Jitrnice, jelita, tlačenka, škvar-

ková pomazánka a ovarová polévka všem náramně chutnaly.   

 Pro děti byly v teple připraveny tvořivé dílničky. Prostory poskytlo sdružení Setkávání – Živý 

venkov. Byla zde také pro milovníky kaktusů a sukulentů k dispozici nejen prodejna, ale také odborná 

poradna.  

V připravených stáncích se prodávalo: perníčky a vánoční cukroví, vánoční dekorace, sýry, 

džemy, marmelády, šťávy a kečupy od pana Netolického z Chomutova, keramické a drátované 

dekorace, masové speciality, med a výrobky z něj, pečivo, koření, bylinné čaje … atd.  

S dvanáctou hodinou bylo zahájeno losování tradiční tomboly. Ceny do ní věnovala nejen naše 

obec (čtyři dárkové koše) a místní podnikatelé, ale také samotní prodejci, držitelé certifikátů regionální 

produkt a MAS SZK. Celý výtěžek šel opět na konto Matýsek, které podporuje děti trpící svalovou 

dystrofií typu Duchenne. Hlavní dvě ceny bohaté tomboly byly vepřové kýty.                                        – vň 
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 Sběrová soutěž 
 

 

            Sběr kaštanů a žaludů probíhal po celý měsíc říjen. Krmivo pro zvířátka na zimní období shromaž-

ďovaly děti  pro myslivce z Hory  svatého Šebestiána. Za  odměnu  získá mateřinka  zábavný  program, 
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který se uskuteční  v lese začátkem jara letošního roku. Sběru se zúčastnily všechny děti ze školky a 

jako další odměnu získaly všechny dobrotu - halloweenskou čokoládu.  
Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 

 

 

 

 

 Beseda s místními hasiči 
 

 

            Ve středu 10. října 2018 si členové místního sboru dobrovolných hasičů připravili pro děti 

z mateřinky besedu, kde si mohly vyzkoušet masky a přístroje. Dokonce se mohly posadit do hasičských 

aut se zapnutými 

majáky. Pro děti si 

dokonce členové 

SDH připravili vý- 

tvarnou soutěž, 

kde zadáním pro 

malbu bylo jedno-

duché téma, a tím 

bylo „hasiči“. Sou-

těže se zúčastnily 

všechny děti ze 

školky. Odměnou 

jim byly  dobroty, 

předané místními 

hasičkami. Všechny 

výtvarné práce byly 

vystaveny v šatně 

mateřské školy.  
Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 

 

 

 

 Kouzelnické představení 
 

 

            Za dva dny v pátek 12. října 2018 zavítal do mateřinky tradičně pan Burghauser. Činí tak již 

několik let. Pro děti měl připraveno nejen kouzelnické představení, ale na ukázku přivezl opět svoje 

kamarády: papouška, sovičku, orla, čížka a další ptáčky. Akce se konala na zahradě školky. Děti mají 

fotografie s exotickým papouškem a jinými opeřenci umístěné na našich webových stránkách – 

www.msdrouzkovice.cz.                                                                                       Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 
 

 

 
 

 Focení se zimní tématikou 
 

 

            Ještě na konci měsíce října, konkrétně ve středu dvacátého čtvrtého se uskutečnilo focení se 

zimní tématikou. Rekvizity, které byly k dispozici, působily velmi realisticky a přirozeně. Profesionálního 

focení se mohli zúčastnit také sourozenci dětí, které školku navštěvují. Podle toho, jak se snímky 

povedly, si mohli rodiče individuálně objednat svůj vlastní foto balíček. Někteří využili této příležitosti 

a fotografie dětí putovaly coby dárky nejbližším příbuzným pod vánoční stromeček. 
        Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 
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 Besedy s odbornicí 
 

 

          Druhý den ve čtvrtek dne 25. října 2018 se v odpoledních hodinách uskutečnila pro rodiče další 

beseda s odbornicí Mgr. Hanou Otevřelovou. Tématem bylo tentokrát: Dítě v mateřské škole před 

třetím rokem věku. Diskutovalo se o přístupu k takto starým dětem v mateřské škole a probíralo se, 

zda se nejedná o předčasný vstup do tohoto zařízení. Nástup dětí se hodnotil z různých úhlů pohledu, 

a to psychologa, terapeuta, učitele mateřinky, rodiče či speciálního pedagoga. Probíral se také rozvoj 

jednotlivých schopností a dovedností tzv. „tříleťáků“.  

 Další beseda v posledním čtvrtletí uplynulého roku se uskutečnila za měsíc v pondělí 26. listo-

padu. Tématem tentokrát bylo: Jak mít dítě šťastné a spokojené. Probíraly se zde reakce dětí na ne-

uspokojené potřeby a otázky typu: jak to poznat, co s tím mohou rodiče udělat, nad čím popřemýšlet, 

popřípadě co změnit. Řešily se zde individuální situace a jednotlivé problémy u dětí rodičů, které se 

zúčastnili na workshopu.                                                                                      Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 
 

 

 

   

 Vánoční setkání s vesnickými školkami 
 

 

 Loňské vánoční setkání vesnických školek se uskutečnilo ve středu 5. prosince. Pořadatelství 

vyšlo tentokrát na naší mateřinku. Každá školka si na návštěvu přivezla do Droužkovic vlastně vyrobené 

ozdoby. Jimi pak ozdobily děti stromečky na zahradě mateřské školy, které nám pro tuto akci dodal a 

nachystal místní obecní úřad.  

 Pro školky byl připraven kulturní program. Jednak to bylo v kostele sv. Mikuláše v Droužkovicích, 

kde se uskutečnil koncert ve spolupráci se sborem COMODO z chomutovského gymnázia. Zde si všichni 

společně zazpívali všem známé koledy. Dále pak si děvčata a chlapci z gymnázia přivedli čerta, Mikuláše 

a anděla, kteří dětem za krátkou písničku nebo básničku nadělili balíček plný sladkostí. Díky tomuto 

setkání prožili všichni zúčastnění krásné dopoledne plné emočních zážitků. Někteří z přítomných 

dospělých děvčat či chlapců se díky naší školce vrátili zpět do dětských let a zavzpomínali na chvíle 

strávené ve své mateřince.                                                                                  Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 

 

 

 

 Návštěva kina v Chomutově 
 

  

            Ve středu 12. prosince 2018 se vypravily dětičky se svým pedagogickým doprovodem do 

chomutovského kina Svět. Promítala se zde vánoční pohádka s názvem Grinch. Děti se z ní dozvěděly, 

že  je to jméno věčně rozmrzelého zeleného chlupatce, který překvapivě nemá rád Vánoce a jemuž na-

prosto vyhovuje samotaření v jeskyni, kde se nechává obsluhovat svým psem Maxem. Nové zpracování 

pohádky o skřetovi, který se snaží obyvatelům vesničky Kdosice zkazit Vánoce tím, že jim ukradne 

všechny dárečky, se dětem velmi líbil. Dopravu autobusem do Chomutova zajistil tradiční dopravce 

pan Engl.                                                                                                                  Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 

 

 

 

 Předvánoční nocování 
 

 

            Prosincové předvánoční nocování se uskutečnilo z dvacátého na jednadvacátého. Dětičky se na 

něj velmi těšily a už dlouho dopředu se ujišťovaly, zda vůbec bude a kdy. Program večera byl velmi 

bohatý. Nejdříve dětičky pomáhaly při tvorbě a pečení vánočky, poté shlédly ohnivou show, 

připravenou  na  zahradě  mateřinky.  Té  se  mohl  zúčastnit  kdokoliv   z  obce. Následovala  společná  
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slavnostní večeře a vyrábění vánočních přáníček. Asi nejvíce děti potěšilo rozbalování dárečků, které 

našly pod vánočním stromečkem. Nakonec přišla na řadu vánoční pohádka na dobrou noc.  
Podklady Šárka Herková, ředitelka MŠ, – vň 

 

 Upozornění pro občany  
 

 Poplatky v letošním roce 
 

 

Termíny splatnosti pro základní platby vybírané obcí:  
 

1. Poplatky za psy ………………………………………………………. konec dubna 

2. Poplatky za veřejné prostranství (parkování) …………. pololetně, do konce června a prosince 

3. Poplatky za pronájem pozemků …………………….……….. konec ledna !!! 

4. Poplatky za odpady …………………………………………..……. pololetně, do konce května a listopadu  

5. Poplatky za popelnice (podnikatelé) ……………………..... pololetně, do konce dubna a září 

6. Stočné …………………………………………………………………….. nově, pololetně do konce května a listopadu 
 

Je sice nový rok, ale spousta občanů obce nemá ještě uhrazen poplatek za odpady za uplynulý 
rok. Výsledkem je skoro čtyřiceti osmitisícový dluh. Každoročně se s tímto problémem potýkáme. 
Ačkoliv neustále upozorňujeme na termíny splatnosti, zasíláme složenky, píšeme ve zpravodaji, není 
to nic platné. Více než o nemajetné občany se jedná spíše o zapomnětlivce. Prosíme vás proto, když 
nemáte čas dojít poplatek na úřad zaplatit osobně, tak ho uhraďte převodem z účtu, který většina z 
vás vlastní. Číslo účtu je: 3720441/0100, variabilní symbol je 1340, popřípadě 19. Do zprávy pro 
příjemce napište své jméno (nutné).  

 

Tímto vyzýváme všechny dlužníky, aby poplatek za odpady za 2. pololetí 2018 (v některých 
případech i za celý rok) uhradili do konce měsíce ledna. Je možné, že jste se ocitli ve finanční krizi a 
poplatek uhradit nemůžete. V tomto případě je třeba sjednat si s námi splátkový kalendář. Pokud tak 
neučiníte, budeme nuceni s vámi zahájit proces nařízené exekuce. Obec, jako správce daní, může toto 
provést, aniž by se tím zabýval soud. Dlužník tak dostane nařízenou splátku z platu, sociální dávky, 
důchodu, z bankovního účtu, atd. Z důvodu, že jednotlivé případy nepředáváme exekutorům, ale 
veškeré úkony činí naše pracovnice, jsou náklady minimální. Činí ale již tisíc korun na jedno řízení. 

 
Letos se poprvé do platebního kalendáře zařadí poplatek s názvem stočné. Jelikož kanalizační 

síť a čistička odpadních vod je stále v majetku obce (nepředali jsme ji do vlastnictví SVČK, a.s.), náklady 
na jejich provoz šly od roku 1999 výhradně z obecního rozpočtu, aniž bychom jakoukoliv část vybrali 
od občanů. Před několika lety byla obci nařízena Ministerstvem zemědělství ČR povinnost tvořit si 
(coby vlastník) fond na obnovu kanalizace a ČOV, což jsme nečinili.  

 

V letošním roce se chystáme tuto skutečnost napravit. Zastupitelstvo obce na příštím veřejném 
jednání schválí podle § 5 zákona č. 250/2000 Sb. vytvoření rezervního fondu, do kterého bude 
převedena část výsledku hospodaření roku 2018 (přebytku) ve výši 500 tisíc Kč. Tuto a možná vyšší 
částku budeme pravidelně ročně na tento fond ukládat. Na tvorbu rezervy potřebujeme mít ale 
dostatek finančních prostředků. Její většinovou část chceme získat vybíráním běžného poplatku, 
kterému se říká stočné. Jeho výše bude stanovena zastupitelstvem obce na příštím zasedání. Již nyní 
můžeme říci, že se bude jednat o částku cca 20,-- Kč za 1 m³. Výše stočného se bude řídit buď podle 
odběru z veřejné sítě vodovodu nebo se jeho výpočet bude stanovovat platnou vyhláškou č. 428/2001 
Sb., ve znění pozdějších předpisů.  

- vň 

 

 Upozornění pro občany  

 



32.  

 Upozornění pro občany  
 

 Likvidace odpadů v obci 
 

 

Železo  

          Kovový odpad se shromažďuje vedle budovy volnočasového centra (bývalé školy). Vpravo je 

branka, která je pravidelně každou středu v čase od 8:00 do 15:00 hodin otevřena. Zde na pravé straně 

můžete buď volně, nebo v igelitových pytlích odpad odkládat. Naši veřejně prospěšní pracovníci poté 

šrot přeberou. 
 

Elektroodpad  

            Ten můžete nově taktéž odkládat na výše uvedené místo i ve stejném čase. Již přes rok máme 

uzavřenou smlouvu s firmou Asekol, a.s., která nám má dodat kontejner na drobný elektroodpad. 

Bohužel tyto nádoby jsou nedostatkovým zbožím a jinde sehnat nejdou. Z tohoto důvodu nabízíme 

náhradní variantu. Pokud budete mít na odvoz větší spotřebič, můžete si jeho odvoz buď objednat u 

nás na úřadě, popřípadě ho složit před hasičskou zbrojnicí v pracovní době našich veřejně prospěšných 

pracovníků. To aby nedošlo k jejich odcizení tzv. „sběrači“. Ty vyberou pouze motory a zbytek odhodí 

do přírody v okolí obce.  
 

Jedlý olej 

            Od loňského roku likvidujeme taktéž jedlý olej, coby odpad z vaření. Ten můžete v plastových 

lahvích (jakýchkoliv) odnášet před hasičskou zbrojnici. Odtud putuje do barelu uvnitř. Po jeho naplnění  

se ekologicky likviduje firmou, s níž máme uzavřenu smlouvu. 
 

Prázdné cartridge neboli nádoby na tonery z tiskáren a kopírek 

            Pokud se u vás takový to odpad vyskytne, stačí ho donést do kanceláře radnice, kde na něj máme 

taktéž kontejner. Tyto nádoby dále putují k repasování.  
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Fotogalerie:  

- Silvestrovský turnaj obcí v hokeji 
- Mikuláš v mateřské škole 
- Představení v MŠ o ptactvu 
- Vánoce v MŠ a zdobení obecního stromečku 
- Beseda s místními hasiči  v mateřince 
- Ohnivá show  
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